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VRAAG 
Is er een lijst van het aantal contactmomenten met de korfbalvereniging in Bladel in 
de afgelopen 5 jaar? Indien mogelijk met de datum van het contactmoment + wat er 
op dat moment niet in orde was + eventuele reparatiekosten. 
 
ANTWOORDEN: 09-10-2023 
Uiteraard begrijpen we dat u met bovenstaande vraag inzage wenst te verkrijgen in 
de mate waarin er de afgelopen 5 jaar door de korfbalvereniging aan de bel is 
getrokken, wat daarmee concreet is gedaan en welke kosten daarmee gemoeid zijn 
geweest.  
 
Wij zijn echter van mening dat enkel een opsomming van contactmomenten en cijfers 
u, zonder nadere duiding, niet het gewenste inzicht verschaffen. Bovendien is zo’n lijst 
momenteel lastig op ter stellen, vanwege het vertrek van beide gebouwbeheerders die 
hier de afgelopen periode mee bezig zijn geweest.  
Wij zijn zo vrij u de maatregelen te schetsen die de afgelopen periode zijn 
doorgevoerd om de huisvesting van korfbal ( en handbal )  te verbeteren ( o.a. om de  
daarmee gepaard gaande energiekosten te verlagen ).      
 
Afgelopen jaar zijn de volgende maatregelen getroffen:  
 

Alle binnendeuren vervangen door HPL-deuren.  
Qua verduurzaming:  

• Zonnepanelen; 
• Daken deels (2 van de 3 gebouwen) vervangen en na-geïsoleerd; 
• Led verlichting en sensoren; 
• Zonneboiler (korfbal); 
• 2 nieuwe c.v.-ketels. 

 
Van gemeentewege ( gebouwbeheer ) is daarnaast opgemerkt dat korfbal Bladel de 
locatie niet (meer) correct gebruikt ( o.a. niet de juiste maatregelen treft om het 
onderkomen winterklaar maken ). Dat was er mede de oorzaak van dat het 
gasverbruik op deze locatie ( enorm ) was toegenomen. Hoewel er cosmetisch nog het 
nodige winnen valt, zou de accommodatie zelf voorlopig technisch voldoende  op orde 
moeten zijn. Het onderkomen loopt  vooruit op andere gemeentelijke gebouwen voor 
wat betreft verduurzaming ( het onderkomen is o.a. inmiddels voorzien van LED-
verlichting / sensoren / zonnepanelen / na-isolatie op de daken / kozijnen met 
isolatieglas, er is een zonneboiler geplaatst en 2 oude ketels en een boiler zijn 
vervangen ).  
Daarnaast lift men al jaren mee op het energiecontract van gemeente Bladel, 
waardoor men geen last heeft gehad van enorme prijsstijgingen, maar juist heeft 
kunnen profiteren van hele lage energieprijzen. 



 
Desondanks blijven tekortkomingen zich periodiek openbaren. Zo werden gebruikers 
onlangs onaangenaam verrast door een storing aan de warmwatervoorziening. In 
reactie daarop zijn direct passende maatregelen getroffen om ook dit onderdeel van 
het onderkomen geschikt te houden om de periode tot aan nieuwbouw te 
overbruggen.  
 
Neemt niet weg dat een instructie over hoe de locatie juist te gebruiken en daar naar 
handelen ( o.a. het juist achterlaten bij langdurig geen gebruik / tijdens de 
winterperiode )  de vereniging een behoorlijk voordeel in vergelijk met de afgelopen 
periode zou kunnen  opleveren ( lager gasverbruik / lagere energie- 
kosten ).  
 


